
Kraków, 1 sierpnia 2016 

 

Protokół 

Z zebrania Zarządu Małopolskiego Związku Jeździeckiego. 

 

 Dnia 1 sierpnia 2016 roku odbyło się zebranie Zarządu Małopolskiego Związku 

Jeździeckiego w siedzibie MZJ na ul. Na Błonie 15d w Krakowie. Podczas zebrania Zarząd 

Małopolskiego Związku Jeździeckiego nie podjęto uchwał.  

Zarząd omówił poniższe problemy: 

1. Sprawy techniczno – organizacyjne 

 Omówiono kwestie korespondencji 

 Rozdzielono obowiązki związane z zamknięciem spraw pozostałych po 

wcześniejszym Zarządzie, w tym wezwanie do zwrotu telefonu przez 

wcześniejszego prezesa oraz wątpliwości związanych z płatnością za reklamę 

na stronie MZJ. 

 

2. Organizacja Mistrzostw Małopolski w skokach 

 Kwestia podziału nagród 

 Wyznaczenie osób odpowiedzialnych do wręczania medali, pucharów i nagród 

 Promocja mistrzostw i zachęcenie widowni do kibicowania 

 Uzgodnienie które puchary należy zakupić ze środków MZJ – wiele kategorii 

zafundowały firmy, które sponsorowały nagrody. 

 Deklaracja vice prezesa ds. sportu Michała Ziębickiego, że rozmowy 

dotyczące wykonania dla MZJ przeszkody skokowej w barwach i z logo 

związku przebiegły pomyślnie i będzie ona gotowa na MM B.  

 Ustalenia dotyczące organizacji loży VIP dla sponsorów i specjalnych gości. 

 

3. Organizacja Mistrzostw Małopolski w ujeżdżeniu 

 Kwestia podziału nagród 

 Wyznaczenie osób odpowiedzialnych do wręczania medali, pucharów i nagród 

 Promocja mistrzostw i zachęcenie widowni do kibicowania 

 Uzgodnienie które puchary należy zakupić ze środków MZJ – wiele kategorii 

zasponsorowały firmy, które ufundowały nagrody. 

 

4. Omówienie realizacji projektu Małopolska Akademia Jeździectwa 

 Przebieg i organizacja szkoleń 

 Terminy i szkoleniowcy 



 Wymogi związane z rozliczeniem dofinansowania 

 

5. Omówienie uwag zgłaszanych przez Komisje Sportu, Młodzieży oraz Rekreacji i 

Turystyki Konnej 

 Przesunięto na kolejne posiedzenie Zarządu. 

 

6. Omówienie NWZ z dnia 30.07 

 Jacek Wodyński zrelacjonował przebieg NZW PZJ podczas którego 

reprezentował MZJ jako jeden z delegatów. 

 

7. Omówienie opinii KS PZJ w sprawie licencji jednorazowych jeźdźców 

 Opinia KS PZJ wyraża poparcie dla idei licencji jednorazowych jeźdźców, 

jako formy wsparcia i aktywizacji jeźdźców amatorów do uczestnictwa w 

rywalizacji regionalnej.  

 D. Orzoł przedstawił jednak obostrzenia techniczne związane z systemem 

Artemor. 

 Podjęto decyzje o wstrzymaniu dalszych działań do czasu zajęcia 

jednoznacznego stanowiska przez Zarząd PZJ.  

 

8. Wolne wnioski 

 Zgłoszenie przez Jacka Wodyńskiego propozycji zorganizowania na terenie 

małopolski kursu gospodarzy toru – temat został przyjęty z zainteresowaniem. 

Jacek Wodyński zadeklarował dowiedzenie się wszystkich wymogów 

formalnych. 

 

Kolejne Zebranie Zarządu zaplanowane zostało na 5 września na godz. 18:00. 

 

  


